
Zápis z jednání valné 
hromady ČKSOI  

Datum: 5. 3. 2025 

Místo: Hotel Courtyard Prague City by 
Marriott 

Přítomni: Dle prezenční listiny 

Zapsala: Lenka Malinová 

 

1) Úvod, zahájení 

 

Filip Šuman zahájil Valnou hromadu a přivítal členy Českého klubu sportovních svazů organizací a 

institucí (dále jen ČKSOI), předsedu ČOV Jiřího Kejvala.  

Jednací řád a Volební řád byly schváleny předsednictvem ČKSOI dne 25. 2. 2025 dle statutu ČKSOI. 

 

Do mandátové komise byli navrženi: K. Neumannová (předsedkyně), P. Kotěšovec a A. Mařík  

Hlasování o mandátové komisi: všichni pro - mandátová komise byla schválena. 

 

Do volební komise byli navrženi: J. Létal (předseda), V. Drbohlav a I. Kalbáčová. 

Hlasování o volební komisi: všichni pro – mandátová komise byla schválena. 

 

2) Aktuální informace předsedy ČOV 

 

Jiří Kejval připomněl, že do volebního období zasáhl Covid-19 a proto proběhly výjimečně 3 olympijské 

hry, neboť letní olympijské hry 2020 byly kvůli pandemii covidu-19 posunuty až na rok 2021. Uvedl, že 

v rámci ČOV je dávána velká důležitost Světovým hrám, které mimo jiné pomohly změnit pohled na 

neolympijské sporty z hlediska mediální pozornosti a profesionálního servisu.  

 

Jiří Kejval připomněl, že v Česku pořádáme řadu multisportovních akcí pro dětí, neboť jediná možnost 

socializace je prostřednictvím sportu. Dále předseda ČOV poukázal na fakt, že průměrný divák OH 

stárne, v roce 2002 bylo průměrnému divákovi 48 let a v roce 2022 to bylo již 60 let. 

 

Jiří Kejval na závěr uvedl, že mezi olympijskými a neolympijskými sporty není žádná rivalita a že je zde 

při iniciativě na straně svazů prostor pro rozvoj složky ČKSOI a že neolympijské sporty mají jeho plnou 

podporu, stejně tak projekty, které by posouvaly složku a vylepšovaly svazy. 

 

3) Aktuální informace předsedy ČKSOI 

 

Filip Šuman zrekapitulovat pozici ČKSOI uvnitř ČOV a zapojení členů složky do aktivit ČOV. 

 

Komise neolympijských sportů ČOV průběžně pracuje na uznávání a členství nových svazů. Minigolf a 

surfing splnily podmínky pro přijetí za členy ČOV a bude o nich hlasováno na Plénu ČOV. 

 

Filip Šuman rovněž uvedl, že proběhly dynamické změny v programu Olympijských her a změnilo se tak 

složení členů ČKSOI. Na program OH 2028 byly zařazeny nové sporty – baseball, softball, squash, 

americký fotbal a lakros, které přešly z pozice člena klubu do kategorie olympijského sportu. Novými 

členy ČKSOI se staly taneční sport a létající disk. 

 

Filip Šuman popsal i situaci se stáním financováním ze strany NSA. 



 

4) Světové hry v Chengdu 2025 

 

Filip Šuman uvedl, že SH nejsou řízeny MOV, ale Asociací SH (IWGA), 1. SH se konaly v roce 1981, letos 

se uskuteční 12. ročník SH. 

 

Dále přednesl základní informace o organizaci Světových her a aktuálním stavu kvalifikací: 

 Světové hry jsou multisportovní soutěž pro 35 sportů (mix neolympijských sportů a 

olympijských sportů s neolympijskými disciplínami). 

 Z programu SH bylo zařazeno na program OH 11 nových disciplín – sportovní lezení, 

plážový volejbal, rugby 7, triatlon, karate, softball, breaking, lakros, americký fotbal, 

squash a taekwondo. 

 Postupné prosazování spolupráce ČOV se Světovými hrami, změna od založení složky 

ČKSOI 2013, vyjednávání podpory pro rok 2025. 

 V současnosti již těsná spolupráce mezi MOV s IWGA, doporučení všem NOV zajistit 

výpravu, 2024 - podpis memoranda o spolupráci mezi ČOV a IWGA. 

 Aktuálně kvalifikované sporty: Air Sports, Canoe, Floorball, Gymnastics, Kickboxing, Roller 

Sports, Korfball, Flying Disc, Orienteering, Powerboating, Softball a Squash.    

 Nyní kvalifikováno 108 sportovců a 45 čl. doprovodu – 153 osob. 

 V boji o kvalifikaci 38 sportovců + doprovod v 7 sportech. 

 

Předseda ČKSOI podal podrobné informace k zajištění účasti ze strany ČOV: 

 jednotné oblečení pro účastníky v maximálním možném rozsahu; 

 organizační zázemí v ČR a v Chengdu;  

 lékařská a fyzioterapeutická podpora v ČR a v Chengdu;  

 propagace a medializaci SH – spolupráce se svazy (foto, obsah atd.); 

 další podpora dle možností ČOV; 

 podpora finančních nákladů za Víza, Dopravu a „Extra Officials“. 

 

 

5) Volby 

 

Nejprve proběhla zpráva mandátové komise, kterou přednesla K. Neumannová. 

Počet členů složky ČKSOI: 35 

Přítomno: 28 zástupců – tj. nadpoloviční účast přítomných - VH je usnášení schopná. 

 

Řízení voleb se ujal předseda volební komise Jan Létal. 

Každý kandidát má dle Volebního řádu právo na představení v délce maximálně 2 minuty.  

 

Volba předsedy ČKSOI 

 

Ve volbě se představil jeden kandidát 

Filip Šuman, současný předseda ČKSOI. 

 

Předseda ČKSOI byl volen veřejným hlasováním. 

 



Filip ŠUMAN byl zvolen celkovým počtem 27 hlasů, 1 se zdržel - stává se tak předsedou ČKSOI na 

volební období 2025-2028.  

 

Volba místopředsedy ČKSOI 

 

Ve volbě se představil jeden kandidát  

Rostislav Filgas, předseda Českého svazu tanečního sportu. 

 

Místopředseda ČKSOI byl volen veřejným hlasováním. 

 

Rostislav FILGAS byl zvolen celkovým počtem 27 hlasů, 1 se zdržel - stává se tak místopředsedou 

ČKSOI na volební období 2025-2028.  

 

Volba 3 členů předsednictva ČKSOI 

 

Kandidáti na 3 členy předsednictva ČKSOI: 

Vlastimil DVOŘÁK   Aeroklub České republiky 

Rostislav FILGAS   Český svaz tanečního sportu 

Martina MAREŠOVÁ   Česká asociace cheerleaders 

Tomáš MASÁR    Česká asociace sport pro všechny 

František NEJEDLO   Českomoravský biliardový svaz 

Viktor NOVOTNÝ   Šachový svaz České republiky 

 

Členové předsednictva ČKSOI byli voleni v tajné volbě. 

 

Z 28 vydaných volebních lístků bylo odevzdáno 28 – všechny platné.  

Ve volbách získal Vlastimil Dvořák 8 hlasů, Martina Marešová 20 hlasů, Tomáš Masár 11 hlasů, 

František Nejedlo 22 hlasů a Viktor Novotný 23 hlasů. 

 

Za členy předsednictva ČKSOI na 4leté období byli zvoleni: Martina MAREŠOVÁ, František NEJEDLO 

a Viktor NOVOTNÝ  

 

Volba 9 kandidátů do Pléna ČOV 

 

Jan Létal uvedl, že ze 17 kandidátů již bylo do různých funkcí zvoleno 5 a zbylo tedy 12 kandidátů na 9 

míst. 

Na základě vystoupení delegáta Ministerstva vnitra Michala Volfa, který uvedl, že dle jeho názoru byla 

jeho kandidatura mezi zástupce složky na Plénu ČOV také odeslána řádně. Vzhledem k nemožnosti 

okamžitě zkontrolovat tvrzená fakta, hlasovala VH o jeho zařazení mezi kandidáty. VH toto zařazení 

schválila. 

 

Kandidáti na 9 zástupců složky ČKSOI v Plénu ČOV:  

Jiří BOČEK    Český svaz karate 

Marie BULÍČKOVÁ   Česká společnost tělovýchovného lékařství 

Vlastimil DVOŘÁK   Aeroklub České republiky 

Ivana ERTLOVÁ    Česká asociace univerzitního sportu 

Marek HÁJEK    Česká unie sportu 



Martin CHLUMSKÝ   Česká obec sokolská 

Stanislav JURÁNEK   Orel 

Ladislav MACKA   Klub českých turistů 

Tomáš MASÁR    Česká asociace sport pro všechny 

Jan PICEK    Český svaz orientačních sportů 

Milan SCHWARZ   Český korfbalový svaz 

Karel VOPIČKA    Česká kuželkářská a bowlingová asociace 

Michal VOLF    Ministerstvo vnitra ČR 

 

Členové Pléna ČOV byli voleni v tajné volbě. 

 

Z 28 vydaných volebních lístků bylo odevzdáno 28 – všechny platné.  

Ve volbách získal Jiří Boček 17 hlasů, Marie Bulíčková 25 hlasů, Vlastimil Dvořák 18 hlasů, Ivana Ertlová 

7 hlasů, Marek Hájek 11 hlasů, Martin Chlumský 25 hlasů, Stanislav Juránek 18 hlasů, Ladislav Macka 

23 hlasů, Tomáš Masár 14 hlasů, Jan Picek 25 hlasů, Milan Schwarz 21 hlasů, Karel Vopička 15 hlasů a 

Michal Volf 13 hlasů. 

 

Do Pléna ČOV za složku ČKSOI na 4leté období byli zvoleni: Jiří BOČEK, Marie BULÍČKOVÁ, Vlastimil 

DVOŘÁK, Martin CHLUMSKÝ, Stanislav JURÁNEK, Ladislav MACKA, Jan PICEK, Milan SCHWARZ a 

Karel VOPIČKA.  

 

Byl přednesen návrh usnesení: 

 

VH ČKSOI schvaluje výsledky voleb do orgánů ČKSOI:  

 

Předseda složky:    Filip ŠUMAN 

Místopředseda složky:    Rostislav FILGAS 

3 členové předsednictva: Martina MAREŠOVÁ, František NEJEDLO, Viktor NOVOTNÝ 

9 zástupců složky v Plénu ČOV: Jiří BOČEK, Marie BULÍČKOVÁ, Vlastimil DVOŘÁK, Martin CHLUMSKÝ, 

Stanislav JURÁNEK, Ladislav MACKA, Jan PICEK, Milan SCHWARZ, 

Karel VOPIČKA 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 28 pro – usnesení bylo schváleno. 

 

6) Různé, diskuze 

 

V diskuzi vystoupila řada delegátů a hostů, bez návrhů na usnesení  

 

7) Závěr 

 

Filip Šuman všem poděkoval za účast, za spolupráci v loňském roce, pozval všechny přítomné na oběd 

a ukončil VH ČKSOI. 

 

 


